

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Johann Christoph Orlich.

Orlich, Johann Christoph

Halle (Saale), 06.02.1713

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211148](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211148)

492 435.
Johannes Christophorus Orlich, in pago quo
Sax. Magdeburgico, prope ad Salam, qui Melles
vocatur, anno Christi 1694 mense Jul:
in hunc mundum editus, patre Ernesto
Martino Orlichio, Administratione Justitiae
Gonim de Kankhaupt: matre Su-
lanna Sauterlin. Hi Parentes me
dicarunt Studiis, et eam ob causam
Studiorum Theologiae per non nullas annos
atuerunt, qui me prima litterarum
rudimenta docuerunt. Postea anno
XVI aetatis meae a Parentibus scie-
tiam musici sum et cura atq; infor-
mationi ejusdem Scholae Rectoris M.
Frankij concessitq; sum, qui in litera-
rum studiis erudit me usq; ad aeta-
tis meae XVIII. Sed suavis frater
meorum ab hac Schola et, carian,
et deinceps Magdeburgum me
contulit. Ob vitam juvenilem male
actam, cum Davide ad Jehovah
preces fundo: ex Psal: 25 v 7. Pe-
ccatorum pueritiae meae, et perversi-
cationum mearum ne memineris
sed juxta misericordiam tuam me-
mineris mei Tu, propter bonitates
tuas, Jehova. Anno aetatis XXI

ni fallor; anno Christi, 1706. d. 18. No.
me ad hanc Academiam Tru- de
viciunum non sine directione Summi
patris contuli; ubi jam in Orpha
notropheo habito, et multis tam
corporatibus quam precipue spiri-
tualibus beneficiis fruor, facit
Deum ut hac beneficia in me colla-
ta, grata mente agnoscam, et ad
gloriam Dei, mei salutem et aliorum
emolumentum utar et fruor.

Habe Anno 1713. el: 6 Febr.

